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Geachte lezer (raadsleden, wethouders en andere geïnteresseerden), 
 
De laatste weken zijn hectisch geweest voor iedereen. Ook bij EVV zijn er de nodige zaken gebeurd 
die we graag met u willen delen. Het gaat dan specifiek om ruimte om te sporten. Wat is 27 mei de 
actuele stand van zaken? Om het overzichtelijk te houden puntsgewijs. 
 
Toewijzing zaalruimte op de korte en middellange termijn 

• Wij zijn, onder protest, uiteindelijk akkoord gegaan met het toewijzingsvoorstel van de 
stichting SGE. Een gang naar de rechter had ons/wel geen beter resultaat opgeleverd. Voor 
een paar duizend euro in ieder geval garantie op spektakel in de gemeente Elburg. In tijden 
van Corona waar velen het moeilijk hebben geen verantwoorde keus. Dan maar slikken. 

• Consequentie is dat meerdere jeugdteams naar ’t Harde moeten en dat is zo vanaf oktober 
in het donker. Ouders zullen we daarover informeren en wij hopen dat we iedereen kunnen 
overtuigen dat dit slechts tijdelijk is. Dat na deze tussenperiode EVV over een eigen hal 
beschikt en terugkeer naar de thuisbasis weer kan. Anders vrezen wij ledenverlies. 

• Wij zijn zeer verheugd dat de basketballers van GS Stars hun donderdagavond in ’t Huiken 
aan ons hebben afgestaan. Dat verzacht de pijn. Hulde aan hen! 

 
Wij hebben zorgen over 

• Dat we in het seizoen 21/22 (en verder) opnieuw in deze situatie belanden met als gevolg 
dat dat de mini’s die gaan doorstromen naar de jeugd niet meer op trainbare tijden in te 
plannen zijn. Ook doorstroom in volgende seizoenen komt in gevaar. Mini’s, jeugd, 
senioren, dames, heren spelen en trainen op verschillende niveaus, tijden en locaties. De 
samenstelling van het ledenbestand is zeker net zo bepalend voor de zaalbehoefte als het 
kale cijfer zelf. 

 
SGE 

• EVV heeft al in 2018, tijdens de bijeenkomsten over de omzetting van de vereniging VGE in 
de stichting SGE zoals we nu kennen, een duidelijk en beargumenteerd standpunt 
ingenomen. Alle bedenkingen die wij toen hadden zijn bewaarheid. Soms hoop je echt dat je 
ongelijk krijgt maar de bezwaren en naar onzes inziens ongewenste situatie is nu realiteit: 

o De stichting is wel erg onafhankelijk gemaakt. Leuk voor een privaat doel maar 
minder voor een publieke taak als beheer accommodatie dat met belastinggeld is 
gerealiseerd. Gemeente heeft nul grip. 

• Overleg met de SGE is vaak in de context van ongelijkwaardigheid en een sfeer van wij [SGE] 
bepalen. 

http://www.evv-elburg.nl/
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• De 2 pleisters (meer zijn het niet) die beloofd zijn om aan deze twee punten enigszins 
tegemoet te komen zijn uiteindelijk ook nooit gerealiseerd. We bedoelen de gebruikersraad 
en de functieprofielen.  

o Over de gebruikersraad: de opgetrommelde voorstemmers (voor de stichting) en 
stemmers bij volmacht hebben na hun jammerlijke “ja” nooit meer iets van zich 
laten horen. 

o Over de functieprofielen: nooit gezien maar wellicht voldoen alle bestuursleden 
maximaal aan het profiel “leeg”. We zijn nog steeds nieuwsgierig. 

• Toewijzen van ruimte vraagt kennis en inzicht van de gebruiker(s). Een uur voor de mini’s is 
anders dan voor Dames 1. Soortgelijk voor andere verenigingen. Dus overleg zou moeten 
plaatsvinden tussen gebruikers en beheerder zonder tussenkomst van penningmeester van 
bestuur. Moet hij (J. Hut) gewoon niet doen, dit nog los van de kwaliteit van zijn 
interventies. 

 
Accommodatiebeleid 

• Voorop gesteld: in beleid kunnen wij niet volleyballen, in een accommodatie (lees sportzaal) 
wel. Een extra hal geeft EVV de ruimte maar ook alle andere gebruikers. Meer m2 haalt de 
druk van de ketel bij iedereen. 

• Het is nu echt aan de politiek knopen door te hakken en het EVV mogelijk te maken een hal 
te realiseren. Financieel komt EVV naar verwachting verrassend ver. 

• Laat EVV de sporthal van LF gebruiken. Overdag bewegen de leerlingen van het LF, na 
schooltijd de volleyballers. 

o Tip: doe wat leuks met de sportdriehoek ’t Huiken, EVV hal, parkeerplaats.  
• Elburg is geen “Booming City” maar de groei voor 2035 (midden variant) is +5,1%. In 

combinatie van ontgroening, vergrijzing,  Yin en Yang: die nieuwe hal komt niet leeg te 
staan. 

• Sporten is bewegen maar veel meer dan dat. Sporten is ook leren dat trainen tot resultaat 
leidt, dat inzet en karakter ertoe doen en dat samenwerken moet in een team. Op het 
sportveld maar ook in de maatschappij.  

• Spelen in de Topdivisie is het ultieme bewijs dat met trainen en inzet een topresultaat 
bereikt kan worden. Wat een prachtig signaal voor de jeugd. Spelen op dit hoge niveau is 
geen doel maar wel de uitkomst van vele jaren trainen. 

• Naast balletje tikken hebben we trainers die trainen, scheidsrechters die wedstrijden leiden, 
vrijwilligers die zorgen voor kleding, voor sponsoren, die toernooien organiseren, enz., enz.  

• Deze mensen voelen zich EVV-er en zetten zich in. En dat doen ze bij voorkeur op een eigen 
locatie, een eigen thuishonk. 

• De hal zien wij graag gerealiseerd op locatie LF; de plannen zijn al “rond”.  
 
Wij horen heel graag wat “de politiek” gaat doen waarbij we de optie niets doen gemakshalve 
uitsluiten. 
 
Namens het bestuur, 
 
Koos Held 
Secretaris 
 


